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Aside from love, few actvities seem to promise us as much happiness as going
traveling: taking off for somewhere else, somewhere far from home, a place with more
interesting weather, customs, and landscapes. But although we are inundated with
advice on where to travel, few people seem to talk about why we should go and how
we can become more fulfilled by doing so. In The Art of Travel, Alain de Botton, author
of How Proust Can Change Your Life, explores what the point of travel might be and
modestly suggets how we can learn to be a little happier in our travels.

作者介绍:

目录:

http://www.allinfo.top/jjdd


The Art of Travel_下载链接1_

标签

旅行

travel

散文

Alain_De_Botton

AlainDeBotton

文化

philosophy

阿兰·德波顿

评论

真是个多愁善感的家伙啊。不知是英语水平还是什么，觉得这书一般，这是看的他的第
一本英文书，文笔也没我想象的好..

-----------------------------
对平实生活的过分美化之毫无必要性。“艺术描述带有极强的简括型，而现实生活中，
我们还必须承受那些为艺术所忽略的环节。”只截取生活中最精彩的图片保留，这还不
够真实。

-----------------------------
Very Cambridge, and very poised.
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-----------------------------
已经在看第二遍~ADB从不让人失望

-----------------------------
Alain de
Botton不愧是“英国的董桥”（褒），精于遣词造句，就是缺少点新意。最近碰巧在画
画，阅读的过程中还是很有共鸣的，特别是art那章。

-----------------------------
thisambivalentlife.edicypages.com/blog/facing-the-giants/the-art-of-travel

-----------------------------
很好的书,不同于一般的旅行指南. 普通的日常生活同样是旅行,并应当渗入到旅行中.

-----------------------------
比中文翻译的有趣，中文有几章会感到很无趣，这个就还好，不过文字有些晦涩，des
erve intensive reading though.

-----------------------------
老版本极好，可惜再买不到了。

-----------------------------
Love Alain de Botton so much>

-----------------------------
this is one of the most appealing books that i've read in this year. thorough
comprehensiveness happens only when you ruminate on scenes/ experiences that you
observe long and deep
enough.对美的理解和欣赏实际是对生活的热爱与对生命的敬畏。这个世界上没有什么
，比人对生活的热爱更动人。

-----------------------------
輕輕鬆鬆地讀,不用太傷腦筋



-----------------------------
没看完 ，貌似一般

-----------------------------
The real appreciation lies on sufficient understanding.

-----------------------------
Interesting perspectives to travelling; will try drawing and word-painting next time
when going to somewhere. :)

-----------------------------
他们（旅行者）从不满足于故乡的所见所闻，尽管他们清楚他乡也并非尽善尽美.

-----------------------------
羅斯金輪繪畫一股民科味

-----------------------------
两个版本都没有完整地读，跳来跳去的。还是喜欢英文版的，字句清爽。如遇知己。

-----------------------------
太精彩。跟作者这样的人度过一生该有多幸福！

-----------------------------
还好

-----------------------------
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